

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/100

19 January 1977

Textiles Surveillance Body

DRAFT AGENDA FOR THE FIRST MEETING (1977)¹ OF THE TEXTILES SURVEILLANCE BODY

There will be a meeting of the Textiles Surveillance Body in the ILO building, Room VII, R-2, starting on Monday, 24 January, at 3.0 p.m. The meeting will continue through 26 January.

The main subjects for discussion are as follows:

1. Approval of the draft report of the seventeenth and eighteenth meetings (TEX.SB/W/99).
2. Review of notifications
 - A. Pending notifications
 - (a) EEC/Japan - phase-out programme. The notification by the EEC of this programme has been circulated to members in document TEX.SB/172 of 13 December 1976.
 - (b) EEC/Romania - members were informed of the temporary measures by the Community in respect of imports from Romania into Italy in document TEX.SB/173 of 16 December 1976.
 - B. New notifications
 - (a) Sweden/Thailand - Article 3 (TEX.SB/175);
 - (b) US/Spain - Article 2:4, termination of a bilateral agreement (TEX.SB/176);
 - (c) Hong Kong/Canada - Article 9:3. Consideration by the TSB of matters raised by Hong Kong in its letter contained in document TEX.SB/177 (see also TEX.SB/174);
 - (d) Pakistan/EEC - communication from Pakistan requesting a report by the EEC on the outcome of the review of the restrictions embodied in the phasing-out programme with a view to their elimination as recommended by the TSB (TEX.SB/178, see also COM.TEX/SB/188);
 - (e) Norway/Sri Lanka -- Article 4 (TEX.SB/179).
3. Other business.

¹Forty-ninth meeting.

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL

TEX.SB/W/100

19 janvier 1977

Organe de surveillance des textiles

PROJET D'ORDRE DU JOUR DE LA PREMIERE REUNION (1977)¹ DE L'ORGANE DE SURVEILLANCE DES TEXTILES

L'Organe de surveillance des textiles se réunira au siège du BIT, salle VII, R-2, le lundi 24 janvier à 15 heures. La réunion se poursuivra jusqu'au 26 janvier inclus.

Les principales questions à examiner lors de cette réunion sont les suivantes:

1. Adoption du projet de rapport des dix-septième et dix-huitième réunions (TEX.SB/W/99).
2. Examen de notifications
 - A. Notifications en instance
 - a) CEE/Japon - programme d'élimination progressive. La notification de la CEE concernant ce programme a été distribuée aux membres sous la cote TEX.SB/172, en date du 13 décembre 1976.
 - b) CEE/Roumanie - les membres ont été informés que la Communauté avait adopté des mesures temporaires concernant les importations de l'Italie en provenance de la Roumanie (document TEX.SB/173 du 16 décembre 1976).
 - B. Nouvelles notifications
 - a) Suède/Thaïlande - article 3 (TEX.SB/175);
 - b) Etats-Unis/Espagne - article 2:4, abrogation d'un accord bilatéral (TEX.SB/176);
 - c) Hong-kong/Canada - article 9:3. Examen par l'OST des questions que Hong-kong a soulevées dans sa lettre reproduite sous la cote TEX.SB/177 (voir également TEX.SB/174);
 - d) Pakistan/CEE - communication du Pakistan demandant à la CEE de fournir, conformément aux recommandations de l'OST, un rapport sur les résultats du réexamen des restrictions reprises dans le programme d'élimination progressive (TEX.SB/178; voir également COM.TEX/SB/188);
 - e) Norvège/Sri Lanka - article 4 (TEX.SB/179).
3. Autres questions.

¹ Quarante-neuvième réunion